



## Møtereferat

<b>Møte:</b> Styremøte	<b>Møte nr.:</b> 0717
<b>Sted:</b> Havna	<b>Side;</b> 1/1
<b>Referent:</b> Helge A. Karlsen	<b>Møtedato:</b> 13112017
<b>Deltakere:</b> Roar Aasvang, Per Andersskog, Roald Nilsen, Willy Johansen	
<b>Fravær:</b> Jan Stalsberg, Lill Lærbek	<b>Vedlegg:</b>
<b>Innkalt:</b>	
<b>Kopi til:</b>	

Referatet er elektronisk godkjent av styrets leder og styrets sekretær.

Sak nr	Saker til behandling	Aktivitet	Ansvar	Frist
010717	Generelt – Styremøte med fokus på medlemsmøte.			
040217	Nytt økonomisystem, avventer KID system Tilrettelegge for VIPPS. 0317 KID ikke tilgjengelig p.t. men kjører regnskapssystemet heretter. 0417 Vipps GO innføres. Oblater medfølger. 0517 VIPPS implementeres og egen konto etableres. 0617, 0717 Intet nytt.		Roald	
060217	Fellesrådet møte 06.06. hos NK vedr. fortrinnsrett. 0317 NK ber Formannskapet om hvordan dette skal tolkes. 0417 Forventes tatt opp i august. 0516 Intet nytt. 0617, 0717 Intet nytt.			
100217	Bom-løsning må gjennomgås. 0417 ikke behandlet. 0617 Intet nytt.		Roar/Helge/Jan	
110217	Skiltplan. Det etableres en skiltplan for området. 0417 ikke behandlet. 0517 intet nytt.		Roar / Helge / Jan	
050417	Skriver/scanner kjøpes inn. 0517 / 0617 Ikke prioritert ennå.		Helge	
030517	Kajakk stativ etterlyses hos Oslofjorden Friluftsråd 0717 Ikke fått tak i rette vedkommende.		Roar	
040517	Det bestilles en rapport vedr. asfaltering i randsonen ned mot vann på pir 2, 3 og 4. 0617 Intet nytt.		Roar	
050517	Etter innbruddet i havna kontaktes forsikringen. 0617. Må oversende faktura til forsikringen.		Helge	
090517	2 sykkelstativ anskaffes og plasseres ved pumpehuset. 0617 Intet nytt.		Roar	
020717	Avklare eventuell ladestasjon for EL-biler		Roar	
030717	Willy (selvutnevnt pir-sjef på pir 2) må få oversikt over hvem som har båter liggende i vinteropplag		Roar / Jan	

Neste møte avtales nærmere